
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Jurcewicza

na 33. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W prasie pojawi³a siê informacja o braku w aptekach i szpitalach leku przeciw gruŸlicy – isoniazidu.

Czy inspektorat farmaceutyczny mia³ wiedzê, ¿e jeden z leków czêsto stosowanych w leczeniu gruŸlicy
przesta³ byæ produkowany i nie z³o¿ono dokumentów do tzw. harmonizacji? Czy dzia³anie producenta
by³o zgodne z prawem? Czy jest zamiennik tego leku? Jak zostanie rozwi¹zany ten problem?

Leczenie gruŸlicy jest w Polsce obowi¹zkowe, wiêc pañstwo gwarantuje leczenie za darmo.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




